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13 července, 2024

Newyorští lékaři upozorňují: Případy rakoviny prudce
vzrostly o 250 % po zavedení takzvané „Covid vakcíny“

necenzurovanapravda.cz/2024/07/newyorsti-lekari-vyvolali-poplach-pripady-rakoviny-prudce-vzrostly-o-250-po-
zavedeni-takzvane-covid-vakciny

Ze stále více zemí se ozývají odborníci, kteří upozorňují na
bezprecedentní nárůst počtu případů rakoviny. Jen málokde se však
odváží tyto případy tzv. „turbo rakoviny“ spojovat s genovými
injekcemi, většinou se hledají různé zástupné důvody.

Počet případů rakoviny ve státě New York raketově stoupá podle
údajů Medicaid, které odhalují, že nyní je 2,5krát více případů
rakoviny ve srovnání s výchozím stavem před zavedením vakcíny
proti Covidu.

Lékaři ve státě píšou o explozi případů tzv. turbo rakoviny po
zveřejnění zničujících údajů Medicaid, které odhalují statisticky
významný nárůst případů rakoviny ve státě oproti výchozímu stavu z
roku 2019.

Data lze analyzovat a stáhnout zde: Data kódů NY Medicaid ICD-
10 Cxx (2019-2023)

https://necenzurovanapravda.cz/2024/07/newyorsti-lekari-vyvolali-poplach-pripady-rakoviny-prudce-vzrostly-o-250-po-zavedeni-takzvane-covid-vakciny/
https://thepeoplesvoice.tv/new-york-doctors-raise-alarm-as-medicaid-cancer-cases-skyrocket-250-post-vaccine-rollout/
https://www.skirsch.com/covid/NYCancer.xlsx
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Celkový počet případů Medicaid v NY pro ICD kódy Cxx (rakovina) pro
všechny kategorie, kde došlo v roce 2023 k alespoň 20 událostem.

Některé rakoviny se oproti výchozímu stavu zlepšily, zatímco velká
většina rakovin se zhoršila. Pravděpodobnost, že se daná rakovina
zhoršila, je 25:1.

Celkově vzato, když vezmeme v úvahu podmínky, kdy v roce 2023
došlo k 20 příhodám nebo více, existovalo 584 kategorií MKN-10
Cxx, kde počet případů vzrostl, a pouze 23 kategorií, kde počet
případů klesl.

Je také důležité poznamenat, že míra nárůstu silně závisí na typu
rakoviny. Například případy sekundárního maligního novotvaru
mozku explodovaly o více než 900 % oproti výchozí hodnotě.

To znamená, že Big Pharma a lékařská zařízení nemohou použít
výmluvu, že je to všechno proto, že lidé nebyli během
Covidových lockdownů vyšetřeni na rakovinu.

Pokud by tomu tak bylo, nárůsty by byly zhruba stejné pro všechny
typy rakoviny, ne dramaticky odlišné.
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Nikdy nezapomeňte, že lékařský establishment vědomě
experimentoval na veřejnosti s takzvanými mRNA vakcínami.

Dr. Eric Rubin,  profesor imunologie a infekčních nemocí na
Harvardské univerzitě a šéfredaktor časopisu New England Journal
of Medicine, řekl: „Nikdy se nedozvíme, jak bezpečná je vakcína,
dokud ji nezačneme podávat.“

No, teď už to víme.

Zbývá pouze otázka: „Pokud to není injekce proti COVIDu, tak co je
příčinou tohoto rozdílného nárůstu určitých typů rakoviny?

Kdy lékařská komunita a mainstreamová média začnou říkat pravdu
o tom, jak smrtící jsou takzvané vakcíny proti COVIDu?

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 6 Průměrně: 5]

 
 


